
Zápis z 3. zasedání Akademického senátu FCHI dne 16. 5. 2014 
(číslujeme od prvního zasedání po zvolení v březnu 2014) 
 
Přítomni:  Doc. Ing. Vladimír Setnička, Ph.D. 402 

Dr. Ing. Pavel Vrbka 403 
Ing. Zdeněk Grof, Ph.D. 409 
RNDr. Miroslava Dubcová, Ph.D. 413 
Ing. Dana Strachotová, Ph.D. 437 
Ing. Dušan Kopecký, Ph.D. 444 
Ing. Jan Mareš, Ph.D. 445 
Ing. Petr Matuška dokt. st. program 
Ing. Milan Jakubek dokt. st. program 
BC. David Tomeček student 
Boleslav Zahradník student 
 

Omluveni:   
 

 
Hosté:  Prof. Ing. Stanislav Labík, CSc. Děkan 
 
1. Informace z kolegia děkana z 13. 5. 2014:  

 Zápis z kolegia   http://fchi.vscht.cz/files/uzel/9570/KD_140513.pdf 

 OPVaVpI pokračuje. 

 VŠCHT získala větší limity (o 4%) pro přijímání nových studentů. Většině škol 

se limity snížily. ČVUT má zvýšený  limit  jen o 1% .  Škola zažádala o zvýšení 

počtu studentů magisterského studia a sníženi počtu studentů doktorského 
studia. 

 Prof. Hasal informoval o malé mobilitě našich studentů. Protože výjezdy 
studentů na více než 30 dní přinášejí škole peníze (má to vliv na koeficient 
kvality), bylo by dobré zvýšit mobilitu našich studentů. 

 Při přípravných kurzech pro studenty bude škola spolupracovat s UK. 

 Vzniklo nové oddělení Manažment znalostí. 

 Cenu rektora pro mladé získala na naší fakultě ing. Čejková. 

 Pan děkan seznámil kolegium s výsledkem jednání na AS VŠCHT o navýšení 
prostředků na investice. S navýšením investic o 5 milionů neuspěl. Rozpočet 
zůstal 15 mil. na VŠCHT. Paní kvestorka slíbila vyčlenit 5 mil. rezervu, kdyby 
peníze na investice nestačily. 

 Pan děkan seznámil kolegium s rozdělením osobních nákladů na FCHI 

 Výnos děkana FCHI: Doktorské studium na FCHI  -  zpřísnění  plnění 
studijních povinností. Výnos se bude projednávat na zasedání vědecké rady 
FCHI 30. 5. 2014. 

 Pan proděkan Jahoda seznámil kolegium se změnou harmonogramu 
kreditního systému: nebude už každý týden jeden zkouškový termín, ale tři 
termíny rovnoměrně rozvržené do zkouškového období. Kromě toho bude 
jeden termín pro uznané zápočty během semestru (vyzkouší se to, jestli se to 
osvědčí). 

 Paní proděkanka Urbanová seznámila s výběrem excelentních publikací pro 
získání RIV bodů. 
 

http://fchi.vscht.cz/files/uzel/9570/KD_140513.pdf


2. Pan děkan seznámil senát s výsledkem jednání na AS VŠCHT o navýšení 
prostředků na investice pro letošní rok. Rozpočet na investice zůstal 15 mil. na 
VŠCHT. Paní kvestorka slíbila vyčlenit 5 mil. rezervu, kdyby peníze na investice 
nestačily. 
 
3. Rozpočet: pan děkan seznámil senát se způsobem rozdělování osobních nákladů, 

investičních a provozních prostředků. Rozpočet se bude schvalovat na příštím 

zasedání AS za 14 dní.  

4. Různé: 

 Pan ing. Matuška požádal, zda by pan děkan nemohl svolat diskusi se 
studenty. Pan děkan přislíbil setkání se studenty v příštím semestru. 

 Pan doc. Setnička navrhl, aby se počet diplomových prací, které student musí 
odevzdat, redukoval. Pan děkan řekl, že je to v kompetenci vedoucího ústavu, 
jen jedna tištěná kopie musí zůstat v knihovně ústavu.  

 Pan ing. Kopecký připomněl, že formát závěrečných prací B5 není moc dobrý 
(špatná čitelnost některých textů). V současné době se formát A4 zmenšuje 
na B5. Mělo by se to vyřešit depozitářem prací na webu, kde nebudou práce 
zmenšeny na B5. 

 Paní ing. Strachotová navrhla změnu vazby závěrečných prací (špatné 
uchovávání měkké vazby). Měkká vazba je zvolena z důvodu menší finanční 
zátěže pro studenty. 

 Opět diskuse o parkovacích místech pro zaměstnance VŠCHT – zatím, žádné 
lepší řešení. 

 
 
 
 
Příští zasedání AS FCHI v pátek  30. 5. 2014 ve 13:00 na děkanátě FCHI 
 

RNDr. Miroslava Dubcová, Ph.D.  

předseda AS FCHI 


